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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Semjén Zsolt, nemzetpolitikáért, 
nemzetiségpolitikáért, egyházpolitikáért és egyházdiplomáciáért felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kizárólag fideszesekből álló Médiatanács 
pedofilmosdató levele mennyire illeszkedik a kormány gyermekvédelmi programjába?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A nepszava.hu portálon megjelent „A Médiatanács elnöke szerint semmi jogsértő nem volt Pálffy
István  pedofilokat  mentegető  kijelentése„  című  cikk  arról  írt,  hogy  „a  kizárólag  fideszes
delegáltakból álló testület semmi foghatót nem talált a fideszes tévén elhangzott mondatban.”:

„A műsorvezető által megfogalmazott mondatok sértők, megbotránkoztatók lehettek, azonban nem
érték el azt a szintet, amely a demokratikus nyilvánosság védelme érdekében indokolná a hatósági
fellépést” - olvasható egy, a Média1-nek küldött levélben, amelyet a Médiatanács elnöke írt.

Koltay András mindezt Pálffy Istvánnak arról a kijelentéséről írta, amelyet augusztus 21-én a Hír
TV adásában tett. Mint korábban hírt adtunk róla, a volt kereszténydemokrata politikus, dublini
nagykövet arról értekezett,  hogy „bizonyos türelemmel kétségkívül kell lenni egy olyan betegség
felé, iránt, mint a pedofiloké, és ugyanakkor ott vannak a gyermekeink.” Az volt egyébként az első
és utolsó műsora, a történtek után azonnali hatállyal elbocsátotta a propagandaadó. 

A Médiatanács  szeptember  19-ei  ülésén  megtárgyalta  az  ott  elhangzottakat,  azonban  azt  nem
találta  jogsértőnek.  Koltay  András  érvelése  szerint  ezen  kifejezések,  „nem  közvetítettek  olyan
üzenetet, amely szerint egyes személyek, illetve társadalmi csoportok emberi méltósága kevesebbet
ér  másokénál,  illetve  azok  másodrendűnek  minősülnek.  A  beszélgetés  során  nem  érintették  az
emberi  méltósághoz  való  jogból  levezethető,  annak  részeként  értelmezett  önazonossághoz,
önrendelkezéshez  való jogot,  az általános cselekvési  szabadságot  és  a magánszféra védelméhez
való jogot.”
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A kizárólag fideszesekből álló Médiatanács pedofilmosdató levele mennyire illeszkedik a kormány
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